

Rayuan

Apa yang perlu saya lakukan jika saya ingin merayu terhadap penghakiman Mahkamah?

(a) Sila datang pada Biro dengan sekurang-kurangnya 5 hari bekerja sebelum tarikh akhir untuk merayu. Di samping itu, rayuan anda mesti mempunyai merit.

(b) Biro akan memaklumkan kepada anda sama ada kita boleh memfailkan dan menyampaikan Notis Rayuan untuk anda. Sila ambil perhatian bahawa walaupun kita memfailkan Notis Rayuan, geran akhir Bantuan Guaman untuk rayuan anda masih tertakluk kepada kelulusan oleh Lembaga Bantuan Guaman.

(c) Anda harus memfailkan dan menyampaikan Notis Rayuan sendiri jika anda tidak memenuhi kriteria (a) di atas.

Jika saya memfailkan Notis Rayuan sendiri, bolehkah saya memohon untuk diwakili oleh Bantuan Guaman pada kes rayuan?

Ya. Tetapi, jika bantuan guaman tidak diberikan oleh Lembaga dan anda dikehendaki untuk mematuhi tempoh masa Mahkamah (eg. Memfailkan Rekod Rayuan atau Penyerahan), anda akan perlu untuk mematuhi tempoh masa Mahkamah tersendiri.

Menunggu kes Mahkamah

Apa yang perlu saya lakukan jika saya mempunyai kes mahkamah yang belum selesai dan saya baru sahaja memohon untuk bantuan guaman?

Anda harus menghadiri semua perbicaraan Mahkamah sendiri sehingga Biro Bantuan Guaman atau Peguamcara Ditugaskan mengesahkan bahawa seorang peguam akan hasir bagi pihak anda. Anda perlu memaklumkan kepada Mahkamah bahawa anda telah memohon untuk bantuan guaman dan meminta untuk menangguhkan kes itu. Sama ada kes itu ditangguhkan, itu adalah keputusan Mahkamah.

Nota:



**Apa yang
perlu saya
tahu apabila
memohon untuk
Bantuan Guaman?**

General

Bagaimana saya layak untuk Bantuan Guaman?

Anda mesti lulus ujian "Kemampuan" dan "Asas". Untuk maklumat yang lebih lanjut sila lungsur web laman kami di www.lab.gov.sg.

Jika terdapat apa-apa perubahan kepada "Kemampuan" saya, adakah saya perlu memaklumkan kepada Biro Bantuan Guaman?

Ya, jikalau "Kemampuan" anda telah meningkat, kerana ini mungkin menjejaskan kelayakan anda untuk Bantuan Guaman.

Siapakah yang menentukan sama ada kes saya ada merit?

Badan Bantuan Guaman (yang terdiri daripada Pengarah Bantuan Guaman dan sekurang-kurangnya 2 peguam bebas dari amalan swasta) yang memutuskan.

Boleh saya membuat rayuan terhadap keputusan Badan Bantuan Guaman?

Tidak. Keputusan Badan Bantuan Guaman adalah muktamad.

Bolehkan bantuan guaman ditarik balik atau dibatalkan selepas bantuan guaman telah diberikan?

Ya, dalam keadaan tertentu. Contoh biasa ialah jika pemohon menegaskan sebaliknya kedudukan yang tidak munasabah nasihat, tidak responsif, menjadi atau didapati bahawa beliau adalah terlebih kemampuan atau kesat (sama ada secara fizikal ataupun lisan) terhadap kakitangan Biro atau Peguam Ditugaskan. Ia juga boleh dibatalkan jika dia tidak membayar caruman yang dia dikehendaki membayar.

Bagaimana saya boleh membantu kes saya?

Anda boleh membantu dengan:

- Menyediakan semua dokumen yang diminta dengan segera;
- Menghadiri temujanji anda tepat pada masanya;
- Membuat temujanji terlebih dahulu sebelum menghadiri di Biro;
- Mengemaskini Biro apabila terdapat perubahan dalam butiran kenalan anda (iaitu telefon, e-mel, alamat)
- Memaklumkan Biro apabila anda akan berada di luar negara atau tidak akan dapat dihubungi bagi tempoh masa yang lebih daripada satu minggu.

Perkara Wang

Adakah Bantuan Guaman percuma?

Tidak. Anda perlu membayar sumbangan untuk bantuan guaman. Jumlah akan ditentukan pada peringkat kemudian.

Anda juga dikehendaki untuk membayar semua pengeluaran yang diperlukan (ie kos penyampaian dokumen, iklan, laporan pakar, laporan perubatan).

Jika anda menarik balik permohonan anda untuk bantuan guaman, anda masih boleh dikehendaki untuk membayar semua sumbangan cemerlang. Sumbangan yang telah dibayar tidak akan dikembalikan.

Bolehkah saya menyimpan semua wang yang saya berjaya menerima daripada prosiding mahkamah saya?

Tidak. Anda mungkin dikehendaki untuk membayar sumbangan yang akan ditentukan oleh Biro dan sumbangan ini akan ditolak daripada wang yang diterima anda. Oleh itu, ia adalah penting bahawa anda mempertimbangkan sumbangan anda yang harus dibayar sebelum bersetuju pada mana-mana penempatan. Jika terdapat jumlah yang berasingan bagi kos, komponen kos akan dibayar kepada Biro.